

BIOGRAPHIE :

Mattéo Marny est un réalisateur et scénariste français né le 08 novembre 2004 dans l'est de Paris. Au lycée, il crée un ciné-club, où il développe son goût pour le cinéma. En 2022, il réalise son premier court-métrage, *Hope* (2023). L'année suivante, il crée MÉCA7, un collectif de jeunes passionnés d'audiovisuel. Il participe à la création de divers projets mis à disposition gratuitement sur internet avec ce collectif.

BIOGRAPHY:

Mattéo Marny is a French director and screenwriter born November 08, 2004 in eastern Paris. In high school, he created a movie club, where he developed his taste for cinema. In 2022, he directed his first short film, *Hope* (2023). The following year, he created MÉCA7, a collective of young people passionate about audiovisual. He participated in the creation of various projects made available for free on the internet with this collective.